
  Protokół  nr XXIV/08
z obrad XXIV sesji Rady Miasta Ełku, która odbyła się w dniu 27 maja  2008 roku 
w godzinach  1100    - 1420    w sali konferencyjnej Urzędu Miasta w Ełku.
W obradach uczestniczyło 22 radnych,  na ogólny stan 23 (lista obecności  w załączeniu do 
protokołu).   
W sesji nie uczestniczył radny Krzysztof Dudzis.

Porządek obrad:
1. Otwarcie sesji,  stwierdzenie prawomocności.
2. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.
3. Zmiany w porządku obrad.
4. Sprawozdanie Prezydenta Miasta dotyczące  bieżącej działalności.
5. Podjęcie uchwał  w  sprawach:

1) zmian w budżecie miasta na 2008 rok,
2)dofinansowania  przedsięwzięcia  w  zakresie  poprawy  stanu  technicznego 
infrastruktury kolejowej wchodzącej w skład linii kolejowej nr 219 na odcinku Szczytno 
– Pisz – Ełk,
3) zawarcia Porozumienia z Gminą Ełk dotyczącego powierzenia Gminie Miastu Ełk 
zadania  w  zakresie  udzielania  porad  mieszkańcom  Gminy  Ełk  w  Punktach 
Konsultacyjnych  prowadzonych  w  ramach  Miejskiego  Programu  Profilaktyki 
i  Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych  na  2008  rok  i  Miejskiego  Programu 
Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2006-2008,
4)  ustalenia  zasad  wynajmowania  lokali  użytkowych  stanowiących  własność  Miasta 
Ełku,
5)  przystąpienia  do  zmiany  Studium  uwarunkowań  i  kierunków  zagospodarowania 
przestrzennego Miasta Ełku,
6) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego, zwanego „Ełk – 
Konieczki”,
7)  wyrażenia  zgody  na  realizację  projektu  pt.  „Mogę  wiele,  tylko  mi  pomóż”, 
współfinansowanego z Europejskiego Funduszu Społecznego z Programu Operacyjnego 
Kapitał  Ludzki  priorytet  IX.  Rozwój   wykształcenia  i  kompetencji  w  regionach. 
Działanie 9.1 Wyrównanie szans edukacyjnych i zapewnienie wysokiej jakości usług 
edukacyjnych świadczonych   w systemie oświaty.

6. Przyjęcie Stanowiska w sprawie strajku pracowników oświaty.
7. Przyjęcie planu pracy Komisji Rewizyjnej na II półrocze 2008 roku.
8. Interpelacje i zapytania radnych.
9. Oświadczenia i wolne wnioski.
10. Zakończenie obrad.

Do punktu –1-
Na wstępie sesji został odegrany hejnał Miasta Ełku.
Przewodniczący  Rady  Miasta Waldemar Pieńkowski powitał wszystkich zebranych 

i otworzył XXIV sesję Rady Miasta Ełku.  Stwierdził prawomocność obrad.   
Następnie głos oddał przedstawicielowi Komendy Powiatowej Policji w Ełku, który 

w imieniu Komendanta KPP w Ełku Marka Hyzopskiego przekazał życzenia z okazji 
Dnia Samorządowca.

Do punktu –2-
Przewodniczący  Rady  Miasta Waldemar Pieńkowski poprosił o zgłaszanie uwag, 

zastrzeżeń do protokołu nr XXIII/08 z dnia 29 kwietnia 2008 roku.

1



W  związku  z  brakiem  zastrzeżeń  Przewodniczący   Rady   Miasta  Waldemar 
Pieńkowski stwierdził, że radni przyjęli protokół nr XXIII/08 z dnia 29 kwietnia  2008 r. 

     
Do punktu –3-

Przewodniczący Rady Miasta Waldemar Pieńkowski odczytał rozesłany porządek 
obrad i  poprosił o  uwagi lub wnioski.  

Prezydent  Miasta  T.Andrukiewicz  zgłosił  wniosek  o  uzupełnienie   propozycji 
porządku obrad,  w punkcie  5  o  podpunkt  7) podjęcie  uchwały  w sprawie  wyrażenia 
zgody na realizację projektu pt.  „Mogę wiele,  tylko mi pomóż”,  współfinansowanego 
z  Europejskiego  Funduszu  Społecznego  z  Programu  Operacyjnego  Kapitał  Ludzki 
priorytet  IX.  Rozwój   wykształcenia  i  kompetencji  w  regionach.  Działanie 
9.1 Wyrównanie szans edukacyjnych i zapewnienie wysokiej jakości usług edukacyjnych 
świadczonych   w systemie oświaty.

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Rodziny W.Paczkowska zapoznała ze 
stanowiskiem Komisji  w sprawie strajku pracowników oświaty.  Następnie w imieniu 
Komisji wniosła o wprowadzenie do porządku obrad i przyjęcie tego stanowiska przez 
Radę  Miasta.  Projekt  stanowiska  przekazała  Przewodniczącemu  Rady  Miasta 
Waldemarowi Pieńkowskiemu.

Przewodniczący  Rady  Miasta  W.Pieńkowski  zaproponował,  aby  niniejsze 
stanowisko ująć w punkcie 6.

Wiceprzewodniczący Rady Miasta  W.Kwiatkowski  wyraził  opinię,  że  podjęcie 
stanowiska  jest  po  fakcie,  gdyż  stanowisko  dotyczy  strajku,  który  już  trwa  w  dniu 
dzisiejszym. 

Innych wniosków nie zgłoszono.
Przewodniczący  Rady  Miasta  Waldemar  Pieńkowski  przystąpił  do  głosowania 

zgłoszonych wniosków, kolejno:
- uzupełnienie porządku obrad w punkcie 5)7 podjęcie uchwały w sprawie  wyrażenia 
zgody na realizację projektu pt.  „Mogę wiele,  tylko mi pomóż”,  współfinansowanego 
z  Europejskiego  Funduszu  Społecznego  z  Programu  Operacyjnego  Kapitał  Ludzki 
priorytet  IX.  Rozwój   wykształcenia  i  kompetencji  w  regionach.  Działanie 
9.1 Wyrównanie szans edukacyjnych i zapewnienie wysokiej jakości usług edukacyjnych 
świadczonych w systemie oświaty; 22 głosami „za” przy  0 głosach „przeciw” i 0 głosach 
wstrzym. - jednomyślnie „za” radni wniosek przyjęli.
-  uzupełnienie  porządku  obrad  o  punkt  6.  Przyjęcie  Stanowiska  w  sprawie  strajku 
pracowników oświaty; 16 głosami „za” przy  2 głosach „przeciw” i 3 głosach wstrzym. 
radni wniosek przyjęli.
    Przewodniczący  Rady  Miasta  W.Pieńkowski  odczytał  porządek  obrad  po 
zmianach i  poddał pod głosowanie przyjęcie porządku obrad z uwzględnieniem wyżej 
zacytowanych i przegłosowanych wniosków; 21 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 
i 1 głosie  wstrzym.  radni przyjęli porządek posiedzenia jak wyżej.  

 Do punktu –4-
Sprawozdanie  z  działalności  Prezydenta  Miasta  Ełku  w  okresie  od  dnia 

24 kwietnia 2008 r. do dnia 20 maja 2008 r., w załączeniu do protokołu.
Prezydent  Miasta  T.Andrukiewicz  w  uzupełnieniu  informacji  na  piśmie 

przedstawił działania, jakie podejmowane były w ostatnim czasie. 
Radny  R.Baranowski  poinformował,  że  zarządzenia  Prezydenta  Miasta  od 

nr 547/08 nie są dostępne w BIP.
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 Do punktu –5-
1) Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2007, w załączeniu do 
protokołu.

 Prezydent  Miasta  Tomasz  Andrukiewicz  zwrócił  się  z  prośbą  do  Skarbnika 
Miasta, aby dokonał prezentacji proponowanych zmian w budżecie. 

Skarbnik  Miasta  J.Wróbel  omówił  autopoprawki  do  przedłożonych  zmian 
w budżecie miasta, zgodnie z pismami  z dnia 20 maja   2008 r. oraz   z dnia 26 maja 
2008 r. stanowiącymi załącznik do protokołu. Następnie  wniósł  o podjęcie uchwały.  

Przewodniczący  Rady  Miasta  W.Pieńkowski  poprosił  o  przedstawienie  opinii 
przez komisje:
> Przewodniczący Komisji Turystyki, Sportu i Rekreacji Tomasz Przekop poinformował, 
że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały. 
>  Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i  Rozwoju  Gospodarczego  R.Baranowski 
poinformował,  że  komisja  zaopiniowała  pozytywnie  projekt  uchwały  łącznie 
z autopoprawką z 20 maja 2008 r.
>   Przewodniczący  Komisji  Mienia  Komunalnego  Prawa  i  Porządku  T.Makowski 
poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały. 
> Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Rodziny W.Paczkowska poinformowała, 
że komisja pozytywnie zaopiniowała zmiany w budżecie miasta.

 W  toku  dyskusji  nie  zgłoszono  wniosków  do  zaproponowanych  zmian 
w budżecie miasta.
 Przewodniczący  Rady  Miasta  W.Pieńkowski  poddał  pod  głosowanie  projekt 
uchwały w sprawie jak wyżej, z uwzględnieniem wniesionych autopoprawek; 20 głosami 
„za”,  przy 0 głosach „przeciw”  i  2 głosach wstrzymujących  radni podjęli  Uchwałę 
Nr XXII/231/08  w sprawie   zmian w budżecie miasta Ełku na 2008 rok. Uchwała 
w załączeniu do protokołu. 

*  *  *
2)   Projekt  uchwały w sprawie  dofinansowania przedsięwzięcia  w zakresie poprawy 
stanu technicznego infrastruktury kolejowej wchodzącej w skład linii kolejowej nr 219 na 
odcinku Szczytno – Pisz – Ełk,  w załączeniu do protokołu.

Prezydent Miasta T.Andrukiewicz omówił i wniósł o podjęcie uchwały.
Przewodniczący Komisji  Budżetowej  i  Rozwoju Gospodarczego R.Baranowski 

poinformował,  że  na  wspólnym posiedzeniu  z  Komisją  Mienia  Komunalnego,  Prawa 
i Porządku zaopiniowano pozytywnie projekt uchwały.

Nie wniesiono zastrzeżeń.
Przewodniczący  Rady  Miasta   W.Pieńkowski  poddał  pod  głosowanie  projekt 

uchwały w sprawie jak wyżej; 19 głosami  „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 
wstrzym.  -  jednomyślnie  „za”  radni  podjęli  Uchwałę  Nr  XXIV/232/08  w  sprawie 
dofinansowania  przedsięwzięcia  w  zakresie  poprawy  stanu  technicznego 
infrastruktury  kolejowej  wchodzącej  w  skład  linii  kolejowej  nr 219  na  odcinku 
Szczytno  –  Pisz  –  Ełk.  Uchwała  w  załączeniu  do  protokołu.  W trakcie  głosowania 
nieobecni radni: I.Dzinisiewicz, E.Palczewski, J.Wielgat.

*   *   *
3)  Projekt  uchwały  w  sprawie  zawarcia  Porozumienia  z  Gminą  Ełk  dotyczącego 
powierzenia Gminie Miastu Ełk zadania w zakresie udzielania porad mieszkańcom Gminy 
Ełk  w  Punktach  Konsultacyjnych  prowadzonych  w  ramach  Miejskiego  Programu 
Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych  na  2008  rok  i  Miejskiego 
Programu Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2006-2008, w załączeniu do protokołu.
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Zastępca Prezydenta Miasta A.Urbański omówił i wniósł o podjęcie uchwały.
Przewodniczący  Rady  Miasta  W.Pieńkowski  poprosił  o  przedstawienie  opinii 

przez komisje:
> Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Rodziny W.Paczkowska poinformowała, 
że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.
>  Przewodniczący  Komisji  Mienia  Komunalnego,  Prawa  i  Porządku  T.Makowski 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała.                       
>  Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i  Rozwoju  Gospodarczego  R.Baranowski 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała.
>  Zastępca  Przewodniczącego  Komisji  Zdrowia  i  Spraw  Społecznych  Z.Jędrkiewicz 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała.
 Nie podjęto dyskusji.

Przewodniczący  Rady  Miasta  W.Pieńkowski  poddał  pod  głosowanie  projekt 
uchwały  w sprawie jak wyżej;  19 głosami „za”, przy  0 głosach „przeciw” i 0 głosach 
wstrzym. -  jednomyślnie  „za”   radni  podjęli  Uchwałę  Nr XXIV/233/08  w  sprawie 
zawarcia Porozumienia z Gminą Ełk dotyczącego powierzenia Gminie Miastu Ełk 
zadania  w  zakresie  udzielania  porad  mieszkańcom  Gminy  Ełk  w  Punktach 
Konsultacyjnych  prowadzonych  w  ramach  Miejskiego  Programu  Profilaktyki 
i  Rozwiązywania  Problemów Alkoholowych na  2008  rok i  Miejskiego  Programu 
Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2006-2008, Uchwała  w załączeniu do protokołu. 
W trakcie głosowania nieobecni radni:  I.Dzinisiewicz, E.Palczewski, J.Wielgat.

*   *    *
4)  Projekt  uchwały  w  sprawie  ustalenia  zasad  wynajmowania  lokali  użytkowych 
stanowiących własność Miasta Ełku, w załączeniu do protokołu.

Prezydent Miasta T. Andrukiewicz zreferował i wniósł o podjęcie uchwały.
Przewodniczący Komisji  Budżetowej  i  Rozwoju Gospodarczego R.Baranowski 

poinformował,  że  na  wspólnym posiedzeniu  z  Komisją  Mienia  Komunalnego,  Prawa 
i Porządku zaopiniowano pozytywnie projekt uchwały.

Radny J.Czepułkowski zgłosił wniosek o wykreślenie wyrazu „jak” w § 4 pkt 3.
Radni przez aklamację wniosek przyjęli.

Przewodniczący  Rady  Miasta  W.Pieńkowski  poddał  pod  głosowanie  projekt 
uchwały w sprawie jak wyżej;  20 głosami „za”, przy  0 głosów „przeciw”  i 0 głosach 
wstrzym.   radni  podjęli  Uchwałę  Nr  XXIV/234/08  w  sprawie  ustalenia  zasad 
wynajmowania  lokali  użytkowych  stanowiących  własność  Miasta  Ełku. Uchwała 
w  załączeniu  do  protokołu.  W  trakcie  głosowania  nieobecni  radni:  E.Palczewski, 
J.Wielgat.

*   *   *
5)  Projekt  uchwały  w  sprawie   przystąpienia  do  zmiany  Studium  uwarunkowań 
i kierunków zagospodarowania przestrzennego Miasta Ełku,  w załączeniu do protokołu.

Prezydent  Miasta  T.Andrukiewicz omówił  projekt  uchwały   i  wniósł  o  jej 
podjęcie.

Przewodniczący Komisji  Budżetowej  i  Rozwoju Gospodarczego R.Baranowski 
poinformował,  że  na  wspólnym posiedzeniu  z  Komisją  Mienia  Komunalnego,  Prawa 
i Porządku zaopiniowano pozytywnie projekt uchwały.

Nie podjęto dyskusji i nie wniesiono zastrzeżeń.
Przewodniczący rady Miasta poddał pod głosowanie projekt uchwały    w sprawie 

jak wyżej, w zaproponowanym brzmieniu;  20 głosami „za”, przy  0 głosów „przeciw” 
i  0  głosach  wstrzym.  radni  podjęli  Uchwałę  Nr  XXIV/235/08   w  sprawie 
przystąpienia  do  zmiany  Studium uwarunkowań i  kierunków zagospodarowania 
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przestrzennego  Miasta  Ełku. Uchwała   w  załączeniu  do  protokołu.  W  trakcie 
głosowania nieobecni radni: E.Palczewski, J.Wielgat.

*    *    *
6)  Projekt  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  miejscowego  planu  zagospodarowania 
przestrzennego, zwanego „Ełk – Konieczki”, w załączeniu do protokołu.

Prezydent  Miasta  T.Andrukiewicz omówił projekt uchwały. Na wniosek Komisji 
Mienia Komunalnego Prawa i Porządku zgłosił autopoprawkę do zapisów na stronie 21. 
Winien być zapis „Usług oświaty, sportu i rekreacji – adaptowane” w pierwszym zdaniu 
i  w  kolejnym  zdaniu  wykreślić  wyrazy:  „w  zakresie  działania  klubu  sportowego” 
„ pracowników oświaty”. Następnie  wniósł o odjęcie uchwały.

Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i  Rozwoju  Gospodarczego  R.Baranowski 
poinformował,  że  na  wspólnym  posiedzeniu  z  Komisją  Mienia  Komunalnego,  Prawa 
i Porządku zaopiniowano pozytywnie z uwzględnioną autopoprawką.

 Nie podjęto dyskusji i nie wniesiono zastrzeżeń.
Przewodniczący Rady Miasta W.Pieńkowski poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie jak wyżej;  20 głosami „za”, przy  0 głosów „przeciw”  i 0 głosach wstrzym. 
radni  podjęli  Uchwałę  Nr XXIV/236/08  w sprawie  uchwalenia  miejscowego planu 
zagospodarowania  przestrzennego,  zwanego  „Ełk  –  Konieczki”.  Uchwała 
w  załączeniu  do  protokołu.  W  trakcie  głosowania  nieobecni  radni:  E.Palczewski 
i J.Wielgat.

*   *   *
7) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na realizację projektu pt. „Mogę wiele, 
tylko  mi  pomóż”,  współfinansowanego  z  Europejskiego  Funduszu  Społecznego  z 
Programu  Operacyjnego  Kapitał  Ludzki  priorytet  IX.  Rozwój   wykształcenia  i 
kompetencji w regionach. Działanie 9.1 Wyrównanie szans edukacyjnych i zapewnienie 
wysokiej jakości usług edukacyjnych świadczonych   w systemie oświaty, w załączeniu 
do protokołu.

Zastępca Prezydenta Miasta A.Urbański omówił i wniósł o podjęcie uchwały.
Przewodnicząca  Komisji  Oświaty,  Kultury  i  Rodziny  W.Paczkowska 

poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.
Nie podjęto dyskusji i nie wniesiono zastrzeżeń.
Przewodniczący  Rady  Miasta  W.Pieńkowski  poddał  pod  głosowanie  projekt 

uchwały w sprawie jak wyżej;  20 głosami „za”, przy  0 głosów „przeciw”  i 0 głosach 
wstrzym.   radni  podjęli  Uchwałę  Nr XXIV/237/08  w sprawie  wyrażenia  zgody  na 
realizację  projektu  pt.  „Mogę  wiele,  tylko  mi  pomóż”,  współfinansowanego 
z Europejskiego Funduszu Społecznego z Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki 
priorytet  IX.  Rozwój   wykształcenia  i  kompetencji  w  regionach.  Działanie 
9.1  Wyrównanie  szans  edukacyjnych  i  zapewnienie  wysokiej  jakości  usług 
edukacyjnych świadczonych   w systemie oświaty.  Uchwała w załączeniu do protokołu. 
W trakcie głosowania nieobecni radni: E.Palczewski  i J.Wielgat.

Do punktu -6-
Przewodniczący Rady Miasta W.Pieńkowski odczytał stanowisko w sprawie strajku 

pracowników oświaty.
Radny R.Baranowski zwrócił się z zapytaniami:

– Czy znamy rozmiary strajku ?
– Czy  organizacja  ZNP  nie  ma  środków,  aby  zapewnić  wynagrodzenie  swoim 

członkom? 
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– Czy gdyby zastrajkowali pracownicy, np.: administarcji, MZK i lekarze - czy również 
należałoby wypłacić wynagrodzenie?

Radny jest w stanie poprzeć stanowisko bez zapisu w trzecim zdaniu.
Radny W.Kwiatkowski wypowiedział się przeciw podejmowaniu stanowiska.
Radny  J.Czepułkowski  jako  współredaktor  stanowiska  uzasadnił  celowość  jego 

podjęcia.
W związku z brakiem formalnych wniosków Przewodniczący  Rady  Miasta 

W.Pieńkowski  poddał pod głosowanie odczytaną treść stanowiska; 12 głosami „za” przy 
5 głosach „przeciw” i 3 głosach wstrzym. radni podjęli Stanowisko  w sprawie strajku 
pracowników  oświaty.  Stanowisko  w  załączeniu  do  protokołu.  W trakcie  głosowania 
nieobecni radni E.Palczewski  i J.Wielgat.

Do punktu -7-
Projekt  planu pracy Komisji Rewizyjnej na II półrocze 2008 roku,   w załączeniu 

do protokołu.
Zastępca  Przewodniczącego  Komisji  Rewizyjnej  B.Wisowaty  zapoznał 

z propozycją tematów do  planu pracy, który sporządziła Komisja Rewizyjna.  
Nie podjęto dyskusji i nie wniesiono zastrzeżeń.
Przewodniczący  Rady  Miasta  W.Pieńkowski  poddał  pod  głosowanie  przyjęcie 

planu pracy Komisji Rewizyjnej na II półrocze 2008 roku, z tematami:
1. Kontrola monitoringu miejskiego – c.d.
2. Analiza wykonania budżetu miasta za I półrocze 2008 roku.
3. Prawidłowość  wykorzystania  środków  z  Zakładowego  Funduszu  Świadczeń 

Socjalnych w Urzędzie Miasta za rok 2007.
4. Kontrola  dotacji  z  budżetu  Gminy  Miasta  Ełk  dla  wybranych  jednostek 

organizacyjnych.
5. Kontrola zabezpieczenia mienia w wybranych obiektach komunalnych.
6. W przypadkach szczególnych Komisja podejmie kontrole doraźne po uprzednim 

uzgodnieniu  z  Przewodniczącym  Rady  Miasta  na  podstawie  pisemnego 
upoważnienia.

 Radni głosując; 20 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw”  i 0 głosach wstrzymujących 
przyjęli plan pracy Komisji Rewizyjnej na I I półrocze 2008 roku z tematami jak wyżej. 
W trakcie głosowania nieobecni radni E.Palczewski  i J.Wielgat.

Do punktu -8-
Interpelacje  i  zapytania  radnego  Tomasza  Makowskiego  w  załączeniu  do 

protokołu. Radny odczytał je i poprosił o udzielenie odpowiedzi na piśmie. 

Radny Tomasz  Bińczak  przypomniał  wcześniej  zgłaszany problem dot.  dzieci, 
których rodzice wyjechali za pracą poza granice kraju, tzw. eurosierot.  Dziećmi tymi 
często  opiekują  się  dziadkowie.  Radny  zwraca  się  z  zapytaniem,  czy  od  września  - 
początek  roku  szkolnego  -  myślimy,  aby  tym  dzieciom  w  jakiś  sposób  pomóc,  np. 
poprzez pedagoga czy psychologa ? 
Kolejny temat poruszony dot. wykonania oznakowania poziomego na ulicach w mieście. 
Z informacji uzyskanych od mieszkańców - zawsze do 1 maja oznakowanie takie było 
wykonane. Mamy 27 maja i tylko wykonano na  części ulic  oznakowanie poziome.

Prezydent Miasta Tomasz Andrukiewicz zasygnalizował odpowiedzi na zgłoszone 
zapytania i interpelacje:
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Radnemu T.Makowskiemu – bilans za rok 2007 nie powstanie, ponieważ nie ma takiej 
potrzeby, aby taki bilans sporządzić. Bilans powstanie na podsumowanie kadencji, na jej 
zakończenie.  Na stronach internetowych na  bieżąco są publikowane informacje.   Nie 
zostaną przedstawione wszystkie umowy cywilno-prawne, gdyż jest ich ok. 700.  Pan 
Prezydent przypomniał, że organem kontrolnym jest Komisja Rewizyjna. Jeżeli Komisja 
Rewizyjna będzie chciała zapoznać się z tymi umowami, będą one udostępnione. Z tytułu 
funkcjonowania  Cyfrowego  Urzędu,  samorząd  miasta  nie  poniósł  żadnych  kosztów. 
Obecnie  w  ramach  projektu  Warmii  i  Mazur   elektroniczny  urząd  jest  na  etapie 
testowania. Niektóre samorządy zamieściły platformę na swoich stronach internetowych i 
z jej funkcjonowaniem jest różnie.  Nie jest to uzależnione od nas, a od firmy wyłonionej 
w drodze przetargu organizowanego przez samorząd województwa. Remont stołówki w 
Szkole Podstawowej Nr 2 będzie wykonany. 
Radnemu  T.Bińczakowi  –  odnośnie  pomocy  dzieciom  –  działania  powinny  być 
prowadzone na kilku płaszczyznach,  przez  wiele  podmiotów,  między innymi poprzez 
organizacje i stowarzyszenia, jak również poprzez profesjonalą pomoc pedagogiczną    i 
psychologiczną.  Mamy w zamiarze zatrudnienie  pedagogów, psychologów w naszych 
szkołach.  Odnośnie niepomalowanych pasów na jezdniach, Pan Prezydent przyznał, że 
miał takie samo spostrzeżenie w ubiegłym roku.  Z uzyskanych informacji wynika, że 
malować należy wówczas kiedy temperatura podłoża w określonym czasie (np. tygodnia) 
będzie miała odpowiednią temperaturę. Od trzech lat kwiecień i maj są najzimniejszymi 
miesiącami.  Ażeby oznakowanie -  malowanie było trwałe należy spełnić  ten wymóg. 
Został ogłoszony przetarg i w niedługim czasie oznakowanie poziome wszystkich ulic w 
mieście będzie wykonane. 

Do punktu –9-
Wiceprzewodniczący Rady Miasta  Wojciech Kwiatkowski  –  zwrócił  uwagę na 

opóźniony czas  koszenia traw w mieście.   Koszenie rozpoczęto w momencie,  kiedy 
mniszek rozkwitł i nasiona jego się rozsiewają i np. na skarpie obsianej trawą, trawa nie 
wyrośnie. Zaapelował do Pana Prezydenta, aby w przyszłym roku mieć na uwadze ten 
problem  i  rozpocząć  wcześniej  wykaszanie  traw.  Kolejny  temat  poruszony  dot. 
nieodpowiedniego  oznakowania  robót  drogowych  na  terenie  miasta.  Roboty 
wykonywane na ulicy  Wojska Polskiego przy moście nie były wcale oznakowane. Jest to 
bardzo niebezpieczne zarówno dla osób pracujących jak i dla pojazdów. Radny prosi o 
kontrolę  Straży  Miejskiej  i  Policji  w  zakresie  prawidłowego  oznakowania  robót 
drogowych w mieście.

Radny  Tomasz  Makowski  poinformował,  że   przekazuje  do  BRM  płytę  CD 
zawierającą bilans otwarcia („Raport o stanie miasta Ełku 2006”) na początek V kadencji. 
Zainteresowani radni mogą z tematem się zapoznać.  Pana Prezydenta poinformował, że 
w udzielonej odpowiedzi na interpelację z dnia 29 kwietnia 200 r. wkradł się błąd. Na 
dzień dzisiejszy skład rady nadzorczej PEC jest inny, niż podano w odpowiedzi. 

Radny Romuald Baranowski zwrócił się do Prezydenta Miasta, aby przyjrzał się 
naszej   stronie  internetowej  BIP.  Radnemu  nie  udało  się  wejść  w  Cyfrowy  Urząd. 
Ponadto  zamieszczone  informacje  są  bardzo  odległe  nieaktualne,  np.  w  zakładce 
gospodarka są  informacje z września 2006 roku. Nie ma informacji na temat uchwały, 
która  została  podjęta  w  styczniu  b.r.  na  temat  zwolnień  z  podatku  od  nieruchomści 
przedsiębiorców,  którzy  będą  inwestowali  na  terenie   naszego  miasta.  Powinny  być 
zamieszczane aktualne informacje. Ponadto w notce biograficznej Pana Prezydenta jest 
informacja, że w latach 1998 – 2002 był Starostą Powiatu Ełckiego. Czy to jest prawdą ? 
Radny odniósł się do informacji przekazanej przez Prezydenta Miasta na temat bardzo 
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oszczędnego  urzędu.  Radny  myśli,  że  te  oszczędności  są  na  wynagrodzeniach,  bo 
wynagrodzenia  zawsze  stanowią  ok.  80%  wydatków  w  urzędach.  W  kontekście 
przekazanej  informacji,  że  Wydział  Promocji  i  Wydział  Strategii  pracuje  do  godziny 
20.00. Radny zadaje pytanie, czy pracownicy są nagradzani za ten czas pracy ? 

Prezydent  Miasta  Tomasz  Andrukiewicz  zgodził  się  z  radnym  Kwiatkowskim 
odnośnie  opóźnionego  koszenia  traw  w  mieście.  Często  wynika  to  z  warunków 
atmosferycznych, trawa jest skoszona i  np. za dwa tygodnie znowu odrasta, gdyż jest 
ciepło i pada deszcz.  Pan Prezydent przyjął zgłoszone informacje i zapewnił, że będzie 
szybka reakcja  odnośnie  prawidłowego oznakowania  wykonywania  robót  drogowych. 
Jeśli  wkradł  się  błąd w udzielonej informacji  radnemu Makowskiemu, Pan Prezydent 
sprawdzi i udzieli wyjaśnienia.  
Jest przygotowywana nowelizacja Regulaminu Organizacyjnego UM. Powstanie referat 
projektów nieinwestycyjnych. Pracownicy za dodatkową pracę dostają dodatki; dodatek 
specjalny albo nagrodę. 

Radny Tomasz  Bińczak  podzielił  się  spostrzeżeniem,  że  sposób  postępowania 
radnych wobec spółki PUK doprowadzi do analogicznej sytuacji jaką mamy ze spółką 
MZK. Uznaje argument Naczelnika Wydziału MK o 100 osobach zatrudnionych. To jest 
argument społeczny, który bezwzględnie powinniśmy uszanować i uwzględnić. 

Do punktu -10-
Wobec  wyczerpania  porządku  obrad  Przewodniczący  Rady  Miasta  Waldemar 

Pieńkowski  zamknął  obrady  XXIV sesji  Rady  Miasta  w  dniu   27  maja  2008  roku 
o godzinie 1420 .

Protokołowała:
        Przewodniczył obradom:

Elżbieta Liziewska
           Waldemar Paweł Pieńkowski
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